
Obiskali srno
krajevno skupnost

Pred kratkim smo se učenci 8. ra-
/reda naše šole napuliii v zadružni
dom, » proslore krajevne skupnosti,
kamor so nas*povabili na pogovor z
vodilnimi lovariši iz naše KS.

/brali smo sc pred zadiužnim
ditmom \ /Cadobrovi in stopili v
kmečko sobo. Posedli smo in pričel
se je prijeten in poučen pogovor.
Najprcj nam je spregovoril predsed-
nik KK SZDL tovariš Jože Benčina.
Predstavil nam je našo krajevno
skupnost, njeno vetikost, lego in po-
membnejše objekte v njej. Tovariš
Štefan Trajbarič, predsednik sveta
KS, je govoril o Ijudeh. ki živijo v
naši krajevtii skupnosti. Naša KS
Zadobrova —Sneberje šteje okoli
3800 prebivalcev. Zaposlenih je
okoli 2100 krajanov, okoli 1000 je
otrok, okoli 700 pa je upokojencev.
Na našem območju ni večjih indu-
stnjsk'h objektov, saj imamo le
obrate žage in nekaj zasebnih obrt-
nih delavnic. Zato se delavci iz naše
KS vozijo na delo v središče Ljublja-
ne.

Tovariš Jože Počivavšek, predsed-
nik skupščine KS, pa je spregovoril o
različnih aktivnostih v naši KS in o
načrtih do leta 1990. Dobro bi bilo
povečati naši trgovini, dokončati
zgradbo ob športnih objektih v re-
kreacijskem centru Sneberje in
Zajčjo dobravo. Spodbudil nas je,
kako se lahko mladinci že sedaj
vključujemo v delo naše KS. Ob
koncu obiska smo bili še skromno
pogoščeni. JANEZ SNOJ, 8.c
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